

# Setria Glutathione

Antioxidant

A source of antioxidant for the maintenance of good health.

## What is Setria Glutathione?

Glutathione consists of three amino acids: glutamate, cysteine and glycine. Setria Glutathione is superior to other glutathione in the fact that it is manufactured through a patented, fermentation process that contains no additives, artificial flavours and preservatives. It is clinically studied to increase blood glutathione and support the immune system.

## Why take Setria Glutathione?

Glutathione has three main benefits including detoxification, support of immune system and antioxidant protection. It is the most powerful antioxidant and plays a large roll in liver health by eliminating toxins before they are absorbed. Glutathione helps to regenerate other antioxidants such as A and E and recycle unstable molecules that have been neutralized by antioxidants. It helps to support the immune system by ensuring proper function of T cell lymphocytes, which are known as our immune system soldiers.

## Who benefits from taking Setria Glutathione?

When glutathione is depleted we have less protection against cancer, sickness and detoxification of toxins. Those looking to support detoxification of toxins and oxidative stress can benefit from Setria Glutathione, as it is the most critical part of the detoxification process. It is beneficial to those looking to support their immune system by fighting off infections. Setria Glutathione helps to boost performance levels in athletes by increasing muscle recovery time and decreasing fatigue and muscle damage.

### Selected References

Jonas CR et al. Free Radic Biol Med. 2002;33:1499-506

Richie JP et al. Nutr Cancer. 2008;60(4):474-82.

## Medicinal Ingredients:

Each Capsule contains:  
L-Glutathione 250 mg

## Non-Medicinal Ingredients:

hypromellose, potassium acetate and gellan gum.

**Directions:** Take 1 capsule twice daily or as prescribed by your healthcare practitioner.

**Cautions and warnings: Consult a healthcare practitioner prior to use if you are taking any herbs or prescription medications. Consult a healthcare practitioner prior to use if you are pregnant or breastfeeding.**

**Free of gluten, soy, dairy, nuts, yeast, corn, starch, eggs, crustaceans, artificial colours and flavours.**

## Key Applications

Detoxification  
Cancer Support  
Immune System Support

## Complementary Supplements

Nutridophilus Essentials  
BCM95 Curcumin  
Riza-Max

# Setria Glutathione

Antioxydant

Une source d'antioxydants pour le maintien d'une bonne santé.

## En quoi consiste Setria Glutathione?

Le glutathione se compose de 3 acides aminés : le glutamate, la cystéine et la glycine. Le Setria Glutathione est supérieur aux autres glutathione parce qu'il est fabriqué par un procédé de fermentation breveté sans additif, sans saveur artificielle ni d'agent de conservation. Des preuves cliniques révèlent qu'il augmente le glutathione dans le sang et soutien le système immunitaire.

## Pourquoi prendre Setria Glutathione?

Le glutathione présente trois avantages : la détoxification, le soutien du système immunitaire et la protection antioxydante. Il est l'oxydant le plus puissant et joue un rôle important dans le maintien d'un foie sain en éliminant les toxines avant qu'elles ne soient absorbées. Le glutathione aide à régénérer d'autres antioxydants comme les vitamines A et E et à recycler les molécules instables qui auraient été neutralisées par les antioxydants. Il assure aussi le bon fonctionnement des cellules lymphocytes T qui sont les protecteurs du système immunitaire.

## Qui devrait prendre Setria Glutathione?

Lorsque le glutathione diminue, il nous protège moins contre le cancer, les maladies et les toxines. Les personnes qui cherchent à éliminer les toxines et le stress oxydatif peuvent tirer des avantages de Setria Glutathione puisqu'il intervient de façon critique dans le processus de désintoxication. Il peut aussi se révéler bénéfique pour les personnes qui cherchent à aider leur système immunitaire à lutter contre les infections. Setria Glutathione aide les athlètes à améliorer leur performance en diminuant le temps de récupération des muscles, la fatigue et les dommages musculaires.

## Quelques références

Jonas CR. et coll. « Intestinal redox biology and oxidative stress. » *Free Radical Biology and Medicine*, (2002), vol. 33, p.1499-506.

RichieJPetcoll. « Blood iron, glutathione, and micronutrient levels and the risk of oral cancer. » *Nutrition and Cancer*, (2008), vol. 60, no 4, p. 474-82.

## 🌿 Ingrédient médicinal :

Chaque capsule contient :  
L-Glutathione 250 mg

## Ingrédients non médicinaux :

Hypromellose, acétate de potassium, gomme gellane.

**Mode d'emploi :** Prendre 1 capsule, 2 fois par jour ou selon les indications d'un praticien de la santé.

**Mises en garde et avertissements :**  
**Consultez un praticien de la santé avant l'usage si vous prenez des herbes ou des médicaments d'ordonnance, si vous êtes enceinte ou si vous allaitez.**

**Ne contient pas de gluten, de soya, de produits laitiers, de noix, de levure, de maïs, d'amidon, d'œufs, de crustacés, de colorants ou saveurs artificiels.**

## Applications principales

Détoxification  
Cancer  
Système immunitaire

## Compléments nutritifs associés

Nutridophilus Essentials  
BCM95 Curcumin  
Riza-Max